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Protokół Nr: RM.0002.13.2021.JP 

 

Nazwa sesji:  XLII Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  25.11.2021 

Numer sesji:  RM.0002.13.2021.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7  

Godzina rozpoczęcia:  11:30 

Godzina zakończenia:  13:14 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Danuta Kowalska 

2. Andrzej Guz 

3. Czesława Nowak 

4. Jan Szulakiewicz 

5. Artur Danilczuk 

6. Wiesław Bańka 

7. Anna Naja 

8. Barbara Wierzchowska 

9. Marian Cisło 

10. Leszek Kryszczuk 

11. Zbigniew Lebiedowicz 

12. Leszek Tarnawski 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, Naczelnik Wydziału 

Oświaty i Kultury Radosław Szkudziński, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego Marta Szopa, p.o. Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Jolanta Laskowska oraz Kierownik Miejskiej Służby Drogowej Mariusz Biront. 

Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

12:13:07 12:23:44 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XLII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 
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prawomocność obrad oraz powitała zebranych. W chwili otwarcia sesji obecnych było 10 

radnych. Radny L. Tarnawski dołączył w trakcie wprowadzania zmian do porządku obrad  

a radny J. Szulakiewicz po przyjęciu zmienionego porządku obrad.   

Przewodniczący A. Naja poprosiła zebranych o używanie maseczek podczas obrad  

a osoby korzystające z mównicy o dezynfekcję dłoni przed podejściem. 

W związku z tym, że obrady są transmitowane na żywo a program przetwarza mowę 

na napisy poprosiła osoby zabierające głos o korzystanie z mikrofonu a także o przestrzeganie 

przepisów RODO i nieużywanie nazwisk osób  niepublicznych. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski zgłosił wniosek o usunięcie z porządku obrad 

punktu czternastego: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w którym wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący A. Naja zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o punkt: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska Polskiego, 

Straży Granicznej, Policji i innych służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej  

z Republiką Białorusi.  

Następnie przeprowadziła jawne głosowanie w którym wniosek został przyjęty przy 

dwóch głosach wstrzymujących się.  

Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w którym zmieniony 

porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z XLI sesji,  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Miejskiej Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie projektu uchwały.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku 

od nieruchomości oraz określenia warunków udzielenia pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców w związku z realizacją nowych inwestycji oraz tworzeniem  nowych 

miejsc pracy 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

W dyskusji Przewodniczący A. Naja zapytała ilu przedsiębiorców skorzystało  

w ubiegłym roku z takich zwolnień oraz ile wynosiła kwota tych zwolnień. 

Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że w 2020 roku na podstawie poprzednio 

obowiązującej uchwały ze zwolnień skorzystało dwóch przedsiębiorców na kwotę około 10 

tys. zł.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji 

na działalność Centrum Integracji Społecznej w Mienianach w 2022 roku 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

 Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

 W dyskusji Przewodniczący A. Naja przypomniała, że Centrum Integracji Społecznej 

w Mienianach prowadzi na terenie miasta trzy lokale w których zatrudnia mieszkańców 

miasta wykluczonych społecznie więc dotacja jest zasadna.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

miesięcznego Burmistrza Miasta Hrubieszowa 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Artur Danilczuk 

Marian Cisło 

Leszek Tarnawski 

Paweł Wojciechowski 

Anna Naja 

 Radny A. Danilczuk powiedział, że proponowane w projekcie uchwały 

wynagrodzenie bardzo obciąża budżet miasta.      

 Stwierdził, że docenia wszelkie zasługi Pani Burmistrz i nie neguje jej pracy i zasług 

jeśli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych  oraz inwestycji ale uważa, że ze względu 

na wysokość zadłużenia zasadne jest ustalenie wynagrodzenia na poziomie minimalnym.  

Dodał, że w przyszłości może ono zostać podwyższone. Zauważył, że proponowana  

w uchwale kwota jest dwukrotnie wyższa niż obecne wynagrodzenie Pani Burmistrz. 

 Zgłosił wniosek o ustalenie wynagrodzenia Burmistrza w minimalnej wysokości, czyli     

wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 8 344 zł i dodatku funkcyjnego w kwocie 2 760 zł.  

 Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie nad zgłoszonym 

wnioskiem, w którym został on odrzucony 8 głosami, przy jednym głosie za i trzech głosach 

wstrzymujących się.  
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 Radny M. Cisło powiedział, że dyskusja nad przyznaniem Pani Burmistrz 

wynagrodzenia miesięcznego dała mu powody do zastanowienia się nad tym co powinno 

decydować o wysokości tego uposażenia.  

Zapytał jak Rada Miasta ocenia pracę Pani Burmistrz za okres trzyletniej kadencji  

i przypomniał, że jej praca powszechnie oceniana jest bardzo pozytywnie a Rada Miasta na 

sesjach nagradzała ją gromkimi brawami.  

 Stwierdził, że to nie młody wiek Pani Burmistrz ale efekty jej pracy powinny 

rzutować na wysokość jej uposażenia dodając, że społeczeństwo hrubieszowskie zauważa 

postęp wszystkich wykonywanych prac w każdym zakresie i docenia jej zaangażowanie oraz 

wkład pracy. Podkreślił również olbrzymi zakres odpowiedzialności Burmistrza. 

 Przypomniał, że w poprzednich kadencjach Burmistrzom przyznawano zazwyczaj 

najwyższe możliwe wynagrodzenie oraz, że były także przypadki zmniejszania uposażenia,  

które później wypłacano wraz z odsetkami.  

 Zwrócił uwagę, że Pani Burmistrz podejmuje ciągle nowe inicjatywy w celu 

pozyskania kolejnych funduszy zewnętrznych.     

 Stwierdził, że osobiście jest za tym, aby przyznać Pani Burmistrz najwyższe możliwe 

wynagrodzenie ale pozostanie przy wniosku, który podpisał i z którego się nie wycofa 

dodając, że uczynić tak powinni wszyscy, którzy ten wniosek poparli a także  pozostali radni. 

 Radny J. Szulakiewicz przypomniał, że kiedy w jednej z poprzednich były 

zmniejszane pobory Rada Miasta była stroną, nie została jednak powiadomiona o odwołaniu 

się przez ówczesnego Burmistrza od tej decyzji do sądu a radni dowiedzieli się o tym z prasy.   

 Radny L. Tarnawski powiedział, że zgodnie z obowiązującym rozporządzeniem 

minimalną wysokość wynagrodzenia otrzymają wszyscy wójtowie i burmistrzowie 

niezależnie od efektów swojej pracy.  

Przypomniał, że Pani Burmistrz swoją pracą i zaangażowaniem pozyskała dla miasta 

76 milionów złotych dodając, że każda praca powinna być wynagradzana zgodnie  

z uzyskanymi  efektami.  

Stwierdził również, że jego zdaniem ale przyznanie wynagrodzenia w minimalnej 

wysokości jest nie na miejscu i podkreślił, że wzrost wynagrodzenia Pani Burmistrz  

z pewnością nie zrujnuje budżetu miasta. 

Podkreślił, że radni mają możliwość docenić pracę Pani Burmistrz i przypomniał, że 

zaproponowane uposażenie nie jest w maksymalnej wysokości.  
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Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odnosząc się do argumentacji wnioskodawcy 

o minimalne uposażenie zapytał czy to oznacza, że należy zrezygnować z dwóch inwestycji  

i nie wziąć większego kredytu i wtedy Pani Burmistrz dać wyższe wynagrodzenie.  

Zauważył, że argumentowanie, że mamy dużo inwestycji a w związku z tym więcej 

kredytu oznacza, że Pani Burmistrz powinna mniej inwestować i zaciągać mniej kredytów,  

a wtedy sytuacja jest lepsza i będą większe możliwości jeżeli chodzi o wzrost wynagrodzenia. 

Przewodniczący A. Naja powiedziała, że docenia pracę Pani Burmistrz i uważa, że nie 

powinna mieć minimalnego wynagrodzenia, ponieważ dostanie je każdy wójt, który nawet nic 

nie robi.  

Dodała, że Pani Burmistrz dużo robi, dużo pozyskuje ale jej propozycja była taka, 

żeby zasadnicze było w wysokości 10 000 i dlatego nie podpisała się pod tym wnioskiem 

radnych.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

przeciwnym i jednym wstrzymującym się.    

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 1 8,33% 

Wstrzymuje się 1 8,33% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem przeciw 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Wstrzymuje się 

Marian Cisło Jestem za 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w Gminnej Ewidencji 

Zabytków Miasta Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

W dyskusji Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że jest to nowy pomysł, żeby 

pomagać ludziom w utrzymaniu zabytków dodając, że wprawdzie kwota 50 000 jest 

niewielka ale od czegoś trzeba zacząć oraz, że jeśli będzie zainteresowanie ze strony 

mieszkańców możliwe jest zwiększenie środków. Podkreśliła, że pomysł jest bardzo dobry. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2021 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.    

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2040 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.    

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w ciągu 

drogi krajowej Nr 74 na skrzyżowaniu z ul. Łany w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w ciągu 

drogi krajowej Nr 74 na skrzyżowaniu z ul. Kolejową w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w ciągu 

drogi krajowej Nr 74 na skrzyżowaniu z ul. Nową w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej  

w Hrubieszowie obręb Śródmieście przy ul. Ceglanej, oznaczonej numerem działki 728/1 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Artur Danilczuk 

W dyskusji radny A. Danilczuk zapytał o dokładną lokalizację nieruchomości. 

Naczelnik M. Szopa udzieliła odpowiedzi posługując się mapką geodezyjną.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 

Hrubieszów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 rok 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski przedstawił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem oraz wyniki konsultacji społecznych, pozytywną opinię Miejskiej Rady 

Spotu i pozytywną opinię Gminnej Rady Pożytku Publicznego.    

Radna Cz. Nowak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię komisji  

w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Hrubieszowie i nadania jej statutu 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz M. Podolak. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło  

przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska 

Polskiego, Straży Granicznej, Policji i innych służb chroniących granicy 

Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Radny L. Kryszczuk przedstawił pozytywną opinię Komisji stałych w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy dwóch głosach 

wstrzymujących się.   



Projekt 

17 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 2 16,67% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Wstrzymuje się 

Danuta Kowalska Wstrzymuje się 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

18. Wolne wnioski 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

19. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XLII sesję o godz. 13:14. 

Materiał wideo z XLII dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

Protokolant: Janusz Policha     Przewodniczący Rady Miejskiej 

inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej                     Anna Naja 

      i jednostek pomocniczych 

 


